
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 08.02.2017  
 
Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Endring punkt 2: 
2. Ny sonestruktur skal innførast i løpet av 2018. Fylkesrådmannen skal innarbeide tiltaket i sitt 
forslag til budsjett for 2018.» 

 
Ryssdal trekte forslaget sitt. 
 
Geir Angeltveit (V) sette på vegner av V, H, Frp og MDG fram slikt forslag: 
 

1. «Skyss startar arbeidet med innføring av ny sonestruktur. 
 

2. Ny sonestruktur skal innførast i løpet av 2018. Fylkesrådmannen skal innarbeida kostnaden i 
forslag for budsjett for 2018.» 

 
Røysting 
Angeltveit sitt forslag fekk 7 røyster (V, H, Frp, MDG) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk 8 røyster (A, Sp, KrF, SV) og vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Skyss startar arbeidet  med å førebu innføring av ny sonestruktur. 

  
2. Ny sonestruktur vert innført i løpet av 2018, under føresetnad av at ein sikrar finansiering for tiltaket. 
 


